
Interpelacja radnej Bożeny Kaczmarek 
w sprawie dewastacji działek złożona na Sesji RM 

w dniu 24 czerwca 2021 

Szanowny Panie Prezydencie! 

W imieniu mieszkańców ulicy Franciszkańskiej i Krańcowej zwracam się z prośbą o 
interwencję w sprawie dewastacji miejskich działek, które wg. Wiedzy mieszkańców zostały 
wydzierżawione w 2017 roku prywatnej osobie na cele rekreacyjne. Działki te są 
zlokalizowane pomiędzy ul. Krańcową a sklepem DINO i wjazdem na stację benzynową Orlen 
przy ul. Morskiej. 
15 czerwca działki te wraz z sąsiadującą działką prywatną zostały całkowicie zdewastowane 
ciężkim sprzętem (koparka i chyba spychacz). Rosnące na nich drzewa (całkiem duże) wycięto 
piłami a karcze wykopano koparką. Z informacji od osób, które przyjechały m.in. z UM po 
interwencji mieszkańców wynika, że "inwestorzy" swoimi działaniami trochę wyszli poza 
teren opisywanych powyżej nieruchomości. 
Proszę o odpowiedź na pytania, jakie sformułowali zaniepokojeni takim stanem rzeczy 
mieszkańcy: 

1. Jaki jest plan zagospodarowania działek nr 15 i 16 wzdłuż ul. Krańcowej? 
2. Czy działki te są wydzierżawione i na jaki cel? 
3. Czy planowana dzierżawa była ogłoszona w biuletynie? 
4. Czy dzierżawca miał prawo w okresie ochronnym dla ptaków i zwierząt 
zniszczyć ich gniazda? 
5. Czy posiadał na to stosowne zezwolenia? 
6. Dlaczego została zniszczona jedyna bariera ochronna dla tego odcinka 
Krańcowej ? 
7. Czy wykonane czynności są rozpoczęciem budowy ? - brak wymaganych tablic 
informacyjnych i zgód. 
8. Dlaczego teren ten nie jest obecnie zabezpieczony przed niepowołanymi 
osobami? 
9. Czy prywatna, sąsiednia działka nr 18 posiada plan zagospodarowania 
przestrzennego? 

Dziękuję z zainteresowanie i proszę o wyczerpujące odpowiedzi, które będę mogła przekazać 
mieszkańcom. Przesyłam także dokumentacje fotograficzną przesłaną przez mieszkańców. 

Z poważaniem 

Bożena Kaczmarek 


































